
Protokół nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 25 września 2019 r. 
 

Na ogólną liczbę 7 członków w posiedzeniu uczestniczyło 6, zgodnie z listą obecności. 
 
 
 

W posiedzeniu nie uczestniczył radny Andrzej Wojtkowski 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przyjęcie planu kontroli w IV kwartale 2019 r. 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan Wiesław Grzymała - 

Przewodniczący Komisji. Przedstawił następnie  proponowany porządek posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej. 
 

Ad. 1 

 Przewodniczący poprosił o uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Komisja uwag nie zgłosiła i protokół przyjęła.   

 

Ad. 2 

 Przewodniczący wprowadzają do tematu poddał pod rozwagę Komisja 

zasadność  przeprowadzenia kontroli w podległych miastu spółkach. Poprosił 

następnie członków komisji o określenie, którą spółką należy zając się w pierwszej 

kolejności.  

W trakcie dyskusji członkowie komisji uznali, że w związku z  ostatnimi 
wydarzeniami  zarówno w  mieście związanych z jakością wody, jak i awarią 
oczyszczalni w Warszawie i mając na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców oraz   
ochronę środowiska, Komisja powinna zająć się MPWiK-em. W związku z powyższym 
jednogłośnie ustalono, że Komisja wystąpi do Spółki z prośbą o przedłożenie informacji 
na temat: 

1)  Czy Spółka posiada odpowiednie procedury postepowania  w przypadku awarii? 

2) Czy jest lub przystąpiono do sporządzenia  analizy ryzyka (oceny zagrożeń 
zdrowotnych z uwzględnieniem czynników negatywnie wpływających na jakość 
ujmowanej wody) gdyż w przypadku jej nieprzekazania Wojewoda wzywa 
właściciela ujęcia wody do jej przekazania w terminie 30 dni od dnia doręczenia 
wezwania? 

3) Jaka jest sprawność techniczny oczyszczalni? 

4) Dlaczego nie udało się rozstrzygnąć do tej pory przetargu na modernizację? 

5) Skąd wożone są samochodami ścieki do oczyszczalni.  

6) Co dzieje się z osadami po zakończonym procesie technologicznym? Czy są 

składowane, czy wykorzystane do innych celów? 
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7) Jakie są planowane na terenie miasta inwestycje w rozbudowę sieci  sanitarnej i 

wodociągowej ze szczególnym uwzględnieniem Oś. Wschód, Oś. na Skarbie i całej 

części wschodniej miasta? 
 

Ad. 3 
 

W sprawach różnych członkowie Komisji nie zgłosili problemów. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 
 

  Przewodniczący  Komisji 
 

     Wiesław T. Grzymała 

 

 

Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Komisja Rewizyjna 
Rady Miejskiej Łomży 
                                                                                 Łomża, dnia  30 września   2019 r. 
BRM.0012.1.9.2019  
 
 
      Sz. P. 

             Mariusz Konopka   

                                                    Prezes MPWiK Sp. z o.o. 

                                                                                 ul. Zjazd 23 

                      18-400 Łomża 
 
 

 W nawiązaniu do  ostatnich wydarzeń  zarówno w naszym  mieście związanych 
z jakością wody, jak i awarią oczyszczalni w Warszawie, mając na uwadze 
bezpieczeństwo mieszkańców, jak również ochronę środowiska, Komisja Rewizyjne 
zwraca się z prośbą o przedłożenie do 14 października 2019 r. następujących 
informacji: 

1. Czy Spółka posiada odpowiednie procedury postepowania  w przypadku awarii? 
2. Czy jest lub przystąpiono do sporządzenia  analizy ryzyka (oceny zagrożeń 

zdrowotnych z uwzględnieniem czynników negatywnie wpływających na jakość 
ujmowanej wody), gdyż w przypadku jej nieprzekazania Wojewoda wzywa 
właściciela ujęcia wody do jej przekazania w terminie 30 dni od dnia doręczenia 
wezwania. 
Zgodnie z art. 551 ust. 2 ustawy Prawo wodne, właściciele ujęć wody, dla których 
nie ustanowiono strefy ochronnej obejmującej teren ochrony pośredniej na 
przeprowadzenie analizy ryzyka mają 3 lata od daty wejścia w życie ustawy tj. do 
końca 2020 r. 

3. Jaka jest sprawność techniczny oczyszczalni? 

4. Dlaczego nie udało się rozstrzygnąć do tej pory przetargu na modernizację? 

5. Skąd wożone są samochodami ścieki do oczyszczalni.  

6. Co dzieje się z osadami po zakończonym procesie technologicznym? Czy są 

składowane, czy wykorzystane do innych celów? 

7. Jakie są planowane na terenie miasta inwestycje w rozbudowę sieci  sanitarnej i 

wodociągowej ze szczególnym uwzględnieniem Oś. Wschód, Oś. na Skarbie i całej 

części wschodniej miasta? 

 

             Przewodniczący 

          Komisji Rewizyjnej 

 

                 Wiesław T. Grzymała 

 


